
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

8.júna 2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

Program: 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových 

organizácii na rok 2016 – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Záverečný účet mesta Rožňava vrátane skôl a školských zariadení a príspevkových 

organizácií k 31.12. 2015 – Ing. Klára Leskovjanská 

5. VZN o ochrane verejného poriadku – návrh na doplnenie – Mgr. Juraj Halyák 

6. Občianske združenie Feudall Racing Support, Šafárikova 6, Rožňava – nekomerčné 

využívanie starých banských chodníkov – Blanka Fabiánová 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 

 



k bodu č. 1:  OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal, konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná  

a oboznámil ich s predloženým návrhom programu zasadnutia. Program bol jednohlasne 

schválený. 

k bodu č. 2: PLNENEIE UZNESENÍ 

BOD 1 - V súlade s prvým bodom predmetného uznesenia boli na zasadnutie komisie 

donesené materiály – faktúry vrátane príloh, firmy Envilaw, za služby poskytované mestu 

Rožňava na základe Nájomnej zmluvy a zmluvy o poskytnutí služieb č. 265/2014.  

Po prehliadnutí predložených materiálov, vyplynula otázka (p. Mgr. Dionýz Kemény), čo sa  

následne deje s návrhmi propagačných materiálov, ktoré sú súčasťou každej faktúry. Pani 

Vjesztová informovala, že mesto dalo do tlače zatiaľ dva grafické návrhy (v dvoch 

jazykových mutáciách – Strážna veža, Pamiatky mesta Rožňava). Takmer všetky z týchto 

(4x750 ks) boli už turistom a návštevníkom TIK rozdané. V súčasnosti je tada ponuka 

propagačných materiálov minimálna a vzhľadom na blížiacu sa letnú sezónu však 

nevyhnutné. Následne  členovia komisie s pani Vjesztovou konzultovali o potrebe tlače 

propagačných materiálov mesta Rožňava. Predmetom diskusie bola rovnako otázka,  

či prípadne propagačné materiály majú zahŕňať aj okolie Rožňavy alebo majú byť zamerané 

výlučne na mesto Rožňava. Predseda komisie informoval, že keďže finančné prostriedky na 

tlač propagačných materiálov budú pochádzať z rozpočtu mesta, materiály by mali 

propagovať výlučne mesto. 

Uznesenie 01/06/2016:: Ešte pred začiatkom letnej sezóny dať vytlačiť dostatočné množstvo 

propagačných materiálov (letákov), ktoré budú propagovať výlučne mesto Rožňava. 

Hlasovanie: 

Za: 3 (Ocelník, Motyka, Kemény) 

Proti: 1 (Prékop) 

Zdržal sa: 1 (Bachňák) 

BOD 2 -  Pani Vjesztová informovala členov komisie, že dotazované balíčky ona ako 

prevádzkovateľ TIK v súčasnosti neponúka, pretože nie je možné ponuku predmetných 

balíčkov naplniť (je časovo náročné, priam až nemožné zabezpečiť, aby všetky z ponúkaných 

pamiatok na Gotickej ceste boli v čase návštevy turistov otvorené – na to, aby to vedela resp. 

pokúsila sa zabezpečiť, by bolo potrebné balíček si zakúpiť vo veľkom časovom predstihu). 

Napriek týmto prekážkam, však vyjadrila ochotu predmetné balíčky do svojej ponuky služieb 

zahrnúť. TIC v súčasnosti prispôsobuje svoju ponuku dopytu svojich klientov.  

BOD 3 – Tajomníčka komisie prezentovala výsledky prieskumu, ktorý sa zrealizoval medzi 

ubytovacími zariadeniami, na území mesta Rožňava, v čase od predchádzajúceho zasadnutia 

komisie (8. apríla 2016). Prostredníctvom prieskumu väčšina prevádzkovateľov vyjadrila 

nespokojnosť v oblasti spolupráce s prevádzkovateľom TIK. V diskusii členovia komisie 

hodnotili aj informovanosť verejnosti ohľadom ponúkaných ubytovacích služieb  

a plánovaných akciách v meste a okolí, prostredníctvom internetových stránok TIK a mesta 

Rožňava. Záverom diskusie bolo znenie nasledujúcich uznesení. 

Uznesenie 02/06/2016: Komisia odporúča mestu Rožňava a zaväzuje prevádzkovateľa TIK  

(v súlade so Nájomnou zmluvou a zmluvou o poskytovaní služieb č. 265/ 2014), aby 



v pravidelných intervaloch aktualizovali informácie o plánovaných podujatiach a akciách  

na území mesta Rožňava a v jeho okolí. 

Uznesenie 03/06/2016: Komisia zaväzuje prevádzkovateľa TIK, aby zabezpečil, že 

informácie o poskytovaných ubytovacích zariadeniach budú aj v čase mimo otváracích hodín 

TIK prístupné pre návštevníkov mesta a to na viditeľnom mieste v priestoroch TIK.  

Hlasovanie: 

Za: 5  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 3: NÁVRH NA SCHVÁLENIE 2. ZMENY ROZPOČTU MESTA 

Ing. Klára Leskovjanská prezentovala materiál Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta 

vrátane rozpočtov rozpočtových organizácii na rok 2016. K predkladanému materiálu 

následne prebiehala diskusia, v ktorej sa člen komisie p. Bachňák dotazoval pri položke 

kvetináče na presun finančných prostriedkov z bežných na kapitálové výdavky. Uvedený 

presun mu bol p. Leskovjanskou zdôvodnený. Komisia odporúča schváliť 2. zmenu rozpočtu 

mesta vrátane rozpočtov RO na rok 2016 podľa navrhovaného uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 4: ZÁVEREČNÝ ÚČET MESTA ROŽŇAVA 

Ing. Leskovjanská predstavila predkladaný materiál, záverom ktorého je priaznivý 

hospodársky výsledok mesta Rožňava. K predkladanému materiálu neboli zo strany komisie 

žiadne pripomienky a komisia odporúča schváliť celoročné hospodárenie mesta Rožňava  

na rok 2015 bez výhrad podľa uznesenia v predkladanom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 5: VZN O OCHRANE VEREJNÉHO PORIADKU – NÁVRH  

NA DOPLNENIE 

Mgr. Halyák prezentoval predkladaný materiál, následne sa otvorila diskusia. Počas diskusie 

k materiálu predseda komisie p. Ocelník prezentoval svoj nesúhlas o obmedzovaním 

otváracích hodín herní. Podľa potvrdení mestskej polície tieto zariadenia nie sú z pohľadu 

bezpečnosti problematické a ani hlučné. Podľa názoru predsedu komisie je to obmedzovanie 

podnikania. Poslanci MZ schválili činnosť takýchto zariadení v meste a toto VZN im túto 

činnosť obmedzuje, čo je podľa predsedu v rozpore. Následne člen komisie p. Motyka 

vyslovil názor, že prevádzkovatelia diskoték by mali niesť zodpovednosť a zabezpečovať 

poriadok niesť zodpovednosť za narúšanie kľudu v okolí ich klubov. Predseda komisie 



odporučil súkromným osobám sa v konkrétnych prípadoch obrátiť na mestskú prípadne štátnu 

políciu, aby nočný kľud zabezpečila, keďže sa jedná o súkromné vlastníctvo v okolí klubov. 

Pán Halyák konštatoval, že predmetný dotaz nie je možné riešiť prostredníctvom VZN. 

Predseda komisie následne navrhol, aby návrh na doplnenie VZN o ochrane verejného 

poriadku bol odporúčaný na schválenie podľa predkladaného materiálu. 

Hlasovanie: 

Za: 4  

Proti: 1 (p. Ocelník) 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 6: OBČIANSKE ZDRUŽENIE FEUDALL RACING SUPPORT 

Materiál prečítala tajomníčka komisie. Predseda komisie otvoril k materiálu diskusiu, z ktorej 

vyplynulo predmetný materiál odporúčať na schválenie za podmienok definovaných 

v stanovisku Občianskeho poľovníckeho združenia Rožňava.   

Hlasovanie: 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

ZÁVER 

Predseda komisie poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 

 

 

 

 

 


